
Referat fra  Prisk møde d. 24/4 - 23 
 
Deltagere: Ole Tonnesen, Benedicte Müller, Kristian Skovhus, Magda Andersen og Aase 
Lorenzen. Afbud fra John og Karen 
 
Valg af ordstyrer: Kristian. Referent: Aase 
Dagsordenen blev godkendt. 
Konstituering: Benedicte tager formandsposten igen med hjælp og opbakning fra os andre. Ole 
fortsætter som næstformand. 
Opfølgning på dialogmødet: der aftales at gruppen fra Bostederne mødes og arbejder videre med 
optimering af pårørende samarbejdet. 
Gennemgang og godkendelse af referat fra d.30/1-23: 
Der var kun bemærkning om emnet vedrørende tilsynsrapporter, hvilket vi sætter på som et punkt 
under evt. 
Årsplan strategi, fokuspunkter: 
1.Pårørendesamarbejde gennem råd og individuelt : dette punkt vil gruppen fra Bo-stederne 
arbejde videre med. 
 
2.Funktionsforringelser: Benedicte repræsenterer Handicaprådet d 9/5 på dialog møde med 
socialudvalget. Vi overvejer læserbrev eller andre tiltag om dette emne til næste møde. 
3. Aktiviteter-hvem gør hvad: Dagtilbud, medarbejdere, frivillige ? 
Dette er der meget forskellige meldinger om! Ligesom der også er meget forskelligt hvilket behov 
borgerne har. Kulturen i de enkelte Boenheder er også meget forskellig. 
Dette punkt er også forsøgt belyst i notatet om funktionsnedsættelse. 
Kort nyt fra Bostederne og Sølund:  
Ry : intet nyt. 
Galten: pårørende skiftes til initiativer til sociale aktiviteter og møder. Billedfremvisning er der stor 
interesse for. 
Solsikken: Der er nu udsendt nyhedsbrev fra lederen, og der er efter et møde om ny struktur 
nedsat et udvalg, der laver et forslag til ny struktur. 
Støttecenteret: Der har været afholdt et møde i lokalrådet og referatet er lagt ud. De pårørende har 
modtaget nyhedsbrev. Lokalrådet drøfter hvordan de udadgående aktiviteter kan genoptages. 
Sølund: Der er Generalforsamling d 2/5. På sidste møde i bestyrelsen var Præsten inviteret med 
og vi blev på orienteret om hans arbejde i Landsbyen. Referater og nyheder ses på vores 
hjemmeside. 
Aktiviteter og oplevelser ud af husene er forskelligt i de enkelte Boenheder, ligesom kulturen og 
brugen af Frivillige. 
NYT fra Handicaprådet: PRISK medlemmer har d 18/4 fremlagt beskrivelsen af 
Funktionsnedsættelser som følge af besparelser og fået godkendt at fremlægge dette for 
Socialudvalget. 
Sundhedschek. Status : Ordningen der fra 1/1 -2022 skulle gennemføres på Landsplan (materiale 
kan findes på LEV s hjemmeside). Dette er ikke gennemført alle steder endnu. Det forventes dog 
implementeret i nær fremtid på Bostederne og vi ser frem til at høre om de pårørendes mulighed 
for deltagelse. 
. 
EVT: Tilsynsrapporterne er ikke udarbejdet over en længere periode og det opleves ikke altid at de 
giver et realistisk billede. Dette emne vil vi sætte på dagsordenen til næste møde og drøfte lidt 
nærmere. 
Næste møde 4/9 på Solsikken kl 17 
 


